
På Kommunalbestyrelsens møde den 28. november 
2023 spurgte Helle M. Adelborg (A) til spærrelinje på 
Hvidovrevej/Sollentuna Alle 
 

 

Spørgsmål 
Helle M. Adelborg (A) spurgte til om hvorvidt det er godkendt af politiet og 

følger færdselsloven, det forhold at når man kommer sydfra på 

Hvidovrevej/Sollentuna Alle, så er det ikke muligt at undgå at berøre den 

bredt optrukne spærrelinje når man kører lige ud. Administrationen 

udarbejder et notat. 

 

Svar 
Administrationen har gennemgået afmarkeringen i krydset 

Hvidovrevej/Sollentuna Alle og kan konstatere, at denne er ikke korrekt 

udført. Det er som Helle M. Adelborg beskriver ikke mulig at skifte til 

svingbanen, uden at køre over den opmarkerede linje. 

 

Administrationen ændrer opstribningen, når vinteren er ovre.  
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